
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 20. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 422
Hvad er ministerens kommentar til, at det tager det offentlige 126 dage at behandle ar-
bejdstilladelser, når virksomheder forsøger at trække højtkvalificeret udenlandsk arbejds-
kraft til Danmark via beløbsordningen, jf. artiklen »Minister skal forklare lange sagsbe-
handlingstider: “Det er helt uacceptabelt”« på borsen.dk den 18. april 2021? Vil ministe-
ren herunder redegøre for, hvordan sagsbehandlingstiden kan være steget så meget, om
ministeren finder det tilfredsstillende, og hvad ministeren har tænkt sig at gøre for at få
sagsbehandlingstiden ned?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Samira Nawa (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Samira.Nawa@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Christian Rabjerg Madsen
formand
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